Information regarding the Visa Information System/VIS

Biometric data

When you apply for a visa, you have to provide your biometric data: a photo in the case of a national visa and a photo and fingerprints in the case of a Schengen visa.

If you have already applied for a Schengen visa in the recent 59 months and if you have given your fingerprints, you do not have to give them again – the system will automatically transfer your data.

The following applicants do not have to give their fingerprints:

- children under 12,
- persons who are physically unable to give their fingerprints (because they do not have fingers or they suffer from a temporary finger trauma),
- heads of states or governments, members of national governments and their accompanying spouses and members of official delegations if they are invited for official purposes,
- monarchs and high-ranking members of royal families, if they are invited for official purposes.

The authority responsible for the processing of personal data that are in the Visa Information System (VIS) is the Central Technical Authority of the National Information System at the National Police Headquarters, address: ul. Puławska 148/150, 02-624 Warszawa, Poland.

Complaints concerning personal data protection are handled by the Inspector General for Personal Data Protection, address: ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa, Poland.



签证信息系统 (VIS) 信息

申请签证时,将从您那里收集生物特征数据:用于办理国别签证一张的照片;用于办理申根签证的一张照片和指纹。

如果您在过去 59 个月内申请了申根签证,并且已经被提取了指纹,则无需再次提交指纹-系统将自动导入您的数据。

下列人员免于提取指纹的义务:

- 12岁以下的儿童;
- 物理上无法指纹识别的人员 (例如,由于手指不足或暂时受伤)。
- 国家元首或政府首脑,国家政府成员及其随行配偶,以及为正式目的而应邀参加的官方代表团成员;
- 被邀请参加官方活动的君主和王室重要成员。

负责处理签证信息系统(VIS)中包含的数据的机构是 KSI 中央技术机构,警察总部,华沙,Puławska 大街 148/150 号,邮编 02-624。

个人数据保护监察长负责有关个人数据保护的投诉,华沙,Stawki大街 2号,邮编 00-193。

